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Abstract (en)
[origin: WO2011047882A1] In order to provide a simple and installation-friendly design of an setting unit of a dispenser (10) for dispensing a
substance consisting of at least two components from at least two containers, each having a pump unit (12a, 12b), by means of a moveable
actuating device (40) for the pump units (12a, 12b) and a dispenser nozzle for the substance to be dispensed, according to the invention the setting
unit (38) can be varied with respect to the distance thereof to the containers or the pump units (12a, 12b), or with respect to the distance of the
projections (61a, b) thereof in relation to a pivot axis (43) of the actuating device (40), in particular in opposite directions.

Abstract (de)
Zur konstruktiv einfachen und montagefreundlichen Bauweise einer Einstelleinrichtung eines Spenders (10) für die Abgabe einer aus wenigstens
zwei Komponenten bestehenden Substanz aus wenigstens zwei Behältern mit je einer Pumpeinheit (12a, 12b) mittels einer beweglichen
Betätigungseinrichtung (40) für die Pumpeinheiten (12a, 12b) und einer Spenderdüse für die abzugebende Substanz, wird vorgeschlagen, dass
die Einstelleinrichtung (38) in ihrem Abstand zu den Behältern bzw. den Pumpeinrichtungen (12a, 12b) oder im Abstand ihrer Vorsprünge (61a, b)
gegenüber einer Schwenkachse (43) der Betätigungseinrichtung (40) veränderbar ist, insbesondere gegenläufig.
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